
VRAGEN ANDY KOOY PVDA

Onderwerp: Antw.: vragenuurtje en ontbrekend bespreekstuk voor Forum Stad voor 
vanavond

Hierbij de vragen, 
 
Als deze niet meer behandeld kunnen worden, agenderen we de onderwerpen voor behandeling in 
volgend Forum.
 
              

IB 19 109 Pasgeld: Aanbod OV onduidelijk. Waarom is de tram daar bij opgenomen, deze 
loopt aan de overkant van de Vliet? Hoe sluiten de OV-voorzieningen dan aan bij “Doelgroep 
ouderen”? En bij doelgroepen: Welke inkomstengroepen bedienen we?

 
IB 19 112 Voorstel aanpak stikstofproblematiek en stavaza PFAS. In de brief staat “minder 
dan 0,00 mol/ha/j” gaarne uitleg? Gelukkig gaat Benedictus locatie nu door en een aantal 
andere zijn genoemd. Voor welke projecten heeft het nog meer impact? BVR heeft eerder al 
over RijswijkBuiten gevraagd hoe staat het hier mee? En speelt stikstofproblematiek ook voor 
WCT, HBG en bijv. de Boogaard?
 
IB 19 122 Analyse risicomanagement RijswijkBuiten. De documenten zijn wederom geheim 
verklaard. In de managementsamenvatting staan geen belemmerende zaken. Kunnen deze 
vrij worden gegeven voor behandeling in openbaar gedeelte van komende vergaderingen?
 
Korte vragen dus.
 
Groet,
 
ANdy

 


